石油地球物理勘探局 机械厂简介



厂长 王国勇 General Manager: Wang Guoyong

石油地球物理勘探局机械厂是生产石油物探钻机、水井钻机及配套设备的专业工厂。建厂二十多年以来,致力于物探钻机的科研和开发,不断吸收、消化世界先进技术。现生产WTZ-300型、WTZ-200型、WTZ-100型、WTZ-50型、WTZ-30型、WTZ-18型系列物探钻机,并可根据用户的不同要求生产各种钻机。产品质量均达到国际80年代先进水平,可满足平原、沙漠、戈壁、山地、河网、沼泽、海滩等各种地表的使用要求。我厂生产的WTZ-300型钻机于1988年获中国石油天然气总公司和河北省优质产品奖。以上两种产品均已打入国际市场。WTJZT-30型(简称WTZ-30型)山地钻机被评为1990年度国家级新产品。

我厂技术力量难厚,具有系统设计和制造各种物探钻机,水井钻机及配套设备的能力。拥有职工 1100人,工程技术人员 204人,其中高级专家 16人,各种设备 400余台,其中大精尖设备 30余台及专门的钻机综合试验台。我厂于 1985年已取得国家计量合格证书,可保证向用户提供可靠的产品。

我厂坚持"质量第一,用户至上"的办厂宗旨,保证向用户提供一流的服务,并及时提供充足的配件。

Brief Introduction of Machinery Factory of the Bureau of Oil Geophysical Prospecting

The Machinery Factory which is a subordinate unit of the Bureau of Oil Geophysical Prospecting produces drills for oil geophysical exploration, water well drills and the auxiliary equipments. In more than 20 years since its foundation, we have worked for the research and development of drills for geophysical exploration, and introduced foreign advanced techniques. Now my Factory produces WTZ-300, WTZ-200, WTZ - 100, WTZ - 50, WTZ - 30 and WTZ - 18 drills for geophysical exploration. My Factory can make various drills according to buyer's requirements. The products satisfy international quality standards in 1980's. They can be used in various surface conditions such as plain, desert, gobi, hills, river network, swamp, beach and so on, WTZ - 300 drill was awarded National Quality-product Silver Prize in 1988. WTZ - 50 drill was awarded Quality - product Prize by China National Petroleum Corporation and Hebei Province. The two kinds of drills sell worldwide. WTJZT-30 (i.e. WTZ - 30) drill for hilly area was acknowledged the Country-level New Product in 1990.

My Factory is powerful in technique, we are able to design and make various geophysical exploration drills, water—well drills and different auxiliary equipments. My Factory has 1100 staffs and workers, 204 technical personnel, including 16 high—rank experts. It is equipped with more than 400 equipments, including more than 30 huge and sophisticated equipments, and special drill tester. My Factory got a Certificate of Standard Measure in 1985 and produces reliable products for buyers.

My Factory aims at "high quality and satisfactory service to buyers". Spareparts are always available.

石油地球物理勘探局机械厂

Machinery Factory, the Bureau of Oil Geophysical Prospecting



通讯地址:河北省徐水县121-6信箱

电 话: 631 或 632

电报挂号: 2623

电 传: 20041 GEI CN

邮政编码: 072553

Address: P.O. Box 121-6, Xushui County, Hebei Province, P.R.C.

Telephone: 631 or 632 Cable: 2623

Cable: 2623 Telex: 20041 GEI CN Postcode: 072553